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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 17 DE JUNY DE 2024 
 

Identificació de la sessió:  
Núm.  PLE2024000008  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 17 de juny de 2024 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 21:35 h 
Lloc: Sala de Plens 
 
 
Hi assisteixen:  
 
Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat de Seguretat Ciutadana, Serveis 
Interns i Comunicació. (PSC-CP) 
 
Sra. Imma Gelabert Casadevall, 1a tinent d’alcalde, regidora delegada de Turisme, 
Promoció Econòmica, Empresa i Ocupació (JUNTS) 
 
Sra. Mònica Ríos García, 2a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Acció Comunitària, 
Habitatge i Recursos Humans (PSC-CP) 
 
Sr. Lluís Pujol Pijuan, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Hisenda i Patrimoni (JUNTS) 
 
Sr. Josep Amat Calvet, 4t tinent d’alcalde, regidor delegat d’Urbanisme i Obres (PSC-
CP) 
 
Sra. Pilar Rojas Molina, 5a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Activitats Econòmiques, 
Via Pública i Infància (JUNTS) 
 
Sra. Maria Blanco Martín, regidora delegada de Cultura, Tradicions i Educació (PSC-
CP) 
 
Sr. Marc Medina Serra, regidor delegat d’Esports i Salut (PSC-CP) 
 
Sr. Joan Amat Algaba, regidor delegat de Joventut, Noves Tecnologies, Administració 
Digital i Mobilitat (JUNTS) 
 
Sr. Daniel Riera Puertas, regidor delegat de Serveis, Medi Ambient i Benestar Animal 
(PSC-CP). 
 
Sr. Joan Giraut Cot, regidor (BNC) 
 
Sra. Ofelia Castillo Gómez, regidora (BNC) 
 
Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 
 
Sra. Montserrat Rovira Ramos, regidora (ERC-AM) 
 
Sr. Aitor Tendero Guirado, regidor (Autònoms) 
 
Sr. Pedro Torres López, regidor (LVAEC-C) 
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Sra. Sandra Moya Bolívar, regidora (VOX) 
 
 
Secretari:  
 
Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 
 
L’alcalde, Sr. Maurici Jiménez Ruiz, presideix la sessió.  
  
 
ORDRE DEL DIA  
 
1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior 

2.- Control dels Òrgans de Govern-Informació de l'Alcaldia 

2.1.- Moviments de plantilla 

2.2.- Contractes majors 

2.3.- Relació de decrets 

2.4.- Resolucions judicials 

3.- Dictàmens 

3.1.- Secretaria. Festius Locals 2025 

3.2.- Intervenció. Aprovació de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit d'Obligacions de 

l'expedient núm. GENE2024005100 (X2024005176) 

3.3.- Acció Territorial. Aprovació inicial de la Modificació Puntual núm. 14 del POUM de 

Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró per a la ubicació de la Nova Caserna de Bombers. 

3.4.- Acció Territorial. Aprovació inicial d'una modificació puntual del POUM, per la millora 

de l'accés al camí de ronda nord i a la platja des de l'avinguda Cavall Bernat i la unió de 

dues parcel.les hoteleres. 

4.- Assumptes urgents 

4.1.- Intervenció. Aprovació de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit d'Obligacions de 

l'expedient núm. GENE2024005337 (X2024005420) 

4.2.- Secretaria. Moció presentada pel Grup Municipal La Vall d'Aro en Comú per revertir 

la decisió de l'ICS de no cobrir substitucions. 

5.- Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió  
 
Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui iniciar 
la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
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1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior 
 
2.- Control dels Òrgans de Govern-Informació de l'Alcaldia 
 
2.1.- Moviments de plantilla 
 
2.2.- Contractes majors 
 
2.3.- Relació de decrets 
 
2.4.- Resolucions judicials 
 
No hi ha intervencions. 
 
 
3.- Dictàmens 
 
3.1.- Secretaria. Festius Locals 2025 
 
Vist l’article 2 de l'ORDRE EMT/85/2024, de 23 d’abril, per la qual s'estableix el calendari 
oficial de festes laborals a Catalunya per a l'any 2025, on disposa que  s’han de fixar dues 
festes locals, retribuïdes i no recuperables a proposta dels ajuntaments. 
 
Vist el que disposen l’article 170.1.l) de l’Estatut d’autonomia de Catalunya, l’article 37 del 
Reial decret legislatiu 2/2015, de 23 d’octubre, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de 
l’Estatut dels treballadors, i demés legislació concordant en matèria de Festes Locals. 
 
Vist l’article 46 del Reial decret 2001/1983, de 28 de juliol, pel qual s’estableix que l’acord 
de l’ajuntament ha de ser adoptat pel Ple. 
 
Per tot l’exposat, es proposa al Ple l’adopció del següent 
 

ACORD 
 
Primer.- Proposar al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat que fixi com a 
Festes Locals del Municipi de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró, per al 2025, el 27 DE 
FEBRER (dijous gras), i el 8 DE SETEMBRE (dilluns, Festa Major de Castell d’Aro).  
 
Segon.- Traslladar la resolució als Serveis Territorials de Girona, Departament 

d’Empresa i Treball de la Generalitat 

******************** 
 
El Secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
Votació: 
 
S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 
l’ajuntament. 
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presentat un cop feta la comissió informativa d’hisenda i per aquest motiu es presenta pel 
tràmit d’urgència. 
 
Votació: 
 
A favor:  15  (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 ERC, 1 AUTÒNOMS i 1 LVAEC) 
En contra: 2 (1 SOM i 1 VOX) 
 
 
3.3.- Acció Territorial. Aprovació inicial de la Modificació Puntual núm. 14 del POUM 
de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró per a la ubicació de la Nova Caserna de 
Bombers. 
 
Vist que en data 13 de maig de 2024, , arquitecte, en 

compliment de l’encàrrec municipal corresponent, ha presentat una proposta de 

modificació puntual del POUM de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró per a la ubicació de 

la Nova Caserna de Bombers. 

Vist que la sol·licitud ve acompanyada de la Modificació Puntual complerta i del 

Document Comprensiu. 

Atès que la proposta consisteix en una modificació de diversos terrenys qualificats com a 

espais lliures (Ell) i equipaments públics (Eq) per tal d’augmentar la superfície d’una 

parcel·la ja qualificada com a equipament públic (Eq) situada en un emplaçament 

estratègic per tal d’ubicar-hi una caserna de bombers. 

Vist que l’actual caserna de Bombers del municipi es troba emplaçada en uns terrenys 

d’equipaments en sòl no urbanitzable al costat de la depuradora de Castell-Platja d’Aro i 

la Bassa del Dofí, a 1,5 km de distància de l’accés més proper a la via interurbana C-31. 

3.  

Disposa l’article 76.2 del Decret Legislatiu 1/2010 que correspon de formular els plans 

d'ordenació urbanística municipal i els programes d'actuació urbanística municipal als 

ajuntaments. 

Disposa l’article 80 del Decret Legislatiu 1/2010 que Correspon a les comissions 

territorials d'urbanisme l'aprovació definitiva dels plans d'ordenació urbanística municipal 

l'aprovació definitiva dels quals no correspongui a la Comissió de Territori de Catalunya. 

De conformitat amb el que disposa l’article 97 del Decret Legislatiu 1/2010, les propostes 

de modificació d'una figura de planejament urbanístic han de raonar i justificar la 

necessitat de la iniciativa, i l'oportunitat i la conveniència amb relació als interessos 

públics i privats concurrents. L'òrgan competent per aprovar la modificació ha de valorar 

adequadament la justificació de la proposta i, en el cas de fer-ne una valoració negativa, 

ha de denegar-la. 

D’acord amb el que disposa l’article 98.1 del Text refós de la Llei d'Urbanisme, les 

modificacions de figures del planejament urbanístic que tinguin per objecte alterar la 

zonificació o l'ús urbanístic dels espais lliures, les zones verdes o els equipaments 

esportius considerats pel planejament urbanístic com a sistemes urbanístics generals o 
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locals, han de garantir el manteniment de la superfície i de la funcionalitat dels sistemes 

objecte de la modificació. En aquest sentit, com s’ha comentat anteriorment, es dóna 

compliment a aquest precepte. 

S’accepten els informes i dictàmens que consten en l’expedient administratiu com a 

motivació d’aquest acord, segons estableix l’art. 88.6 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del 

Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques. 

De conformitat amb el que disposa l’article 52.2.c) del Decret Legislatiu 2/2003, correspon 

al ple l'aprovació inicial del planejament general del municipi i l'aprovació que posi fi a la 

tramitació municipal dels plans i altres instruments d'ordenació urbanístics. 

ACORDA:  

Primer. Aprovar inicialment la modificació puntual número 14 del Pla General, per a la 

nova caserna de bombers. 

Segon. Suspendre la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de 

gestió urbanística i d'urbanització, com també de suspendre l'atorgament de llicències de 

parcel·lació de terrenys, d'edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de 

construccions, d'instal·lació o ampliació d'activitats o usos concrets i d'altres 

autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial, en els àmbits en 

què les noves determinacions comportin una modificació del règim urbanístic. 

Tercer. Sotmetre aquesta modificació puntual a informació pública per termini d’un mes, 

mitjançant edictes que s’han de publicar al DOGC, a un dels diaris de premsa periòdica 

de més divulgació en l'àmbit municipal al qual es refereixi el projecte en tramitació, i al 

taulell electrònic municipal. Els edictes hauran de contenir les indicacions que estableix 

l’article 23.3 del Decret 305/2006. Així mateix, en l’exposició pública s’ha d’exposar, a 

més del Pla que s’aprova inicialment, el document a que fa referència l’article 8.5 del 

Decret Legislatiu 1/2010. 

Quart. Sol·licitar informe als següents organismes afectats: Departament d’Interior de la 

Generalitat de Catalunya, Departament de Carreteres de la Generalitat de Catalunya, 

Agència Catalana de l’Aigua. 

Cinquè. Notificar aquesta resolució a les persones interessades.  

******************** 
 
El Secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
El Sr. Josep Amat explica quin és l’objecte i finalitat de la modificació consistent en una 
modificació de diversos terrenys qualificats com espais lliures i equipaments públics, per 
tal d’augmentar la superfície d’una parcel.la ja qualificada com equipament públic situada 
en un emplaçament estratègic per tal d’ubicar-hi una nova caserna de bombers. 
 
El Sr. Alcalde explica els antecedents de la proposta que s’originen en el mal estat de 
l’actual caserna de bombers i la petició dels serveis territorials d’interior de la Generalitat 
a Girona d’obtenir un nou terreny de l’ajuntament per construir-hi una nova caserna. 
Explica les gestions realitzades, les alternatives descartades i els motius i afirma que 
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aquest indret és el millor ja que compleix amb tots els requisits que necessita la 
Generalitat. La previsió és que es pugui cedir a la Generalitat abans de final d’any i que 
aquesta administració pugui realitzar la inversió a principis de l’any 2025. 
 
Intervencions: 
 
El Sr. Joan Giraut recorda que mentre ell va governar ja es va valorar aquest nou 
equipament i es va ser receptiu. Recalca la bondat de l’interès general evident i creu que 
si no es pogués fer en el nostre municipi altres municipis rebrien la proposta amb els 
braços oberts. Per tot això ho valoren positivament i anuncia el vot favorable del seu grup. 
 
La Sra. Sònia Sánchez considera que el lloc proposat no és l’idoni per l’impacte visual 
que provocarà als veïns resident de la zona i proposa que es negociï un altre indret com 
pot ser la zona de l’antic Paladium, així no es farien construccions poc atractives a Castell 
d’Aro. Diu que votarà en contra. 
 
El Sr. Pedro Torres diu que aquesta proposta de construir una nova caserna ve de lluny, 
de fa molts anys. Diu que s’abstindrà perquè hi ha una certa inquietud veïnal i a la vista 
dels informes que se sol·liciten i ja es veurà que diuen .També creu que hi hauria d’haver 
hagut un procés participatiu dels veïns que no hi ha hagut. 
 
La Sra. Montserrat Rovira diu alegrar-se de trobar-se en aquest punt on ens trobem. Diu 
que fa uns deu anys que s’està tractant. Afirma ser reticent per la urgència amb que es 
posen sobre la taula més terrenys. Està d’acord amb enderrocar la caserna actual per 
obsoleta i construir-ne una de nova però creu que la ubicació que es proposa no és la 
idònia per l’impacte paisatgístic que suposa. Vol que quedi clar que no està en contra de 
la construcció d’una nova caserna però creu necessari donar-hi una altra volta. Sentint-ho 
molt diu, votarà en contra. 
 
El Sr. Aitor Tendero diu que està d’acord amb no perdre en el municipi un servei tan 
important com són els bombers. El debat està en el lloc on construir la nova caserna, diu. 
No creu que el lloc proposat sigui l’idòni ja que ha canviat l’entorn des de que es va 
qualificar com equipament. Ara hi viu molta més gent al voltant del terreny proposat. 
Proposa una alternativa, la parcel.la municipal que hi ha darrera el supermercat Esclat 
que té uns nou mil metres quadrats de superfície. Així no cal modificar el POUM i l’accés 
a la variant és bo. Critica la manca d’informació als veïns afectats i la manca de 
participació ciutadana. Creu que s’hauria de posposar aquesta votació i reunir-se amb els 
veïns de Mas Semí i buscar altres alternatives, sinó, malauradament votarà en contra, 
diu. 
 
La Sra. Sandra Moya diu que, a banda de l’impacte que suposarà està d’acord amb la 
proposta de modificació del POUM, perquè està d’acord amb aquesta ja que és positiva 
pels veïns del municipi al suposar una millora del servei. 
 
L’Alcalde diu que no hi ha cap altra alternativa a la proposada a dia d’avui. La única 
alternativa és que es faci la caserna en un altre municipi i la resposta del govern 
municipal és de que no volem que marxi i per aquest motiu apretem l’accelerador. Diu 
que no es poden crear espais de participació sinó hi ha alternatives a d’a d’avui, perquè la 
Generalitat demana el terreny pel setembre per fer un concurs d’idees per la redacció del 
projecte el mes de gener i a dia d’avui només tenim aquesta alternativa. Diu  que no es 
negarà a parlar amb els veïns però a dia d’avui ningú ha demanat hora per parlar-ne. Si 
demanen informació la donarem evidentment, diu. Quan a les propostes de la zona del 
Paladium i de l’Esclat estan pendents de desenvolupament però ja es van oferir als 
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bombers i els van rebutjar perquè no reunien els seus requisits i pel cost que suposa el 
moviment de terres que cal fer. Diu que veurem que diuen els informs que se sol·liciten. 
Podriem perdre la caserna i que es fes en un altre municipi amb lo que el servei es 
ressentiria per la distància en cas de necessitat. De moment no aprovem la cessió del 
terreny sinó la modificació de la superfície d’una parcel.la que ja és i serà sempre 
equipament i això vol dir que un edifici o un altra si construirà. 
 
Votació: 
 
A favor:  13  (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC i 1 VOX) 
En contra: 3 ( 1 ERC, 1 SOM i 1 AUTÒNOMS) 
Abstenció: 1  (LVAEC) 
  
 
3.4.- Acció Territorial. Aprovació inicial d'una modificació puntual del POUM, per la 
millora de l'accés al camí de ronda nord i a la platja des de l'avinguda Cavall Bernat 
i la unió de dues parcel.les hoteleres. 
 
Atès que per acord del Ple de 26 de febrer de 2024 es va assumir la iniciativa pública per 

formular una modificació puntual del POUM de Castell-Platja d’Aro amb l’objecte de 

traslladar la ubicació d’un sistema viari (V) peatonal, per la millora de l’accés al camí de 

ronda nord i a la platja des de l’avinguda Cavall Bernat i la unió de dues parcel·les 

hoteleres. 

De conformitat amb els articles 8, 73, 74, 76.2, 80, 85, 96, 97, 107 del Decret Legislatiu 

1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme. 

De conformitat amb l’article 117 del Decret 305/2006 que La tramitació de les 

modificacions dels plans urbanístics se subjecta al mateix procediment que la seva 

formació. No obstant això, en el cas de modificació del pla d'ordenació urbanística 

municipal no són obligatòries les actuacions preparatòries assenyalades a l'apartat 1, 

lletres b) i c) de l'article 101 d'aquest Reglament (aprovació i publicació del programa de 

participació ciutadana, i subjecció a informació pública de l'avanç de l'instrument de 

planejament), i el tràmit d'audiència que preveu l'article 83.7 de la Llei d'urbanisme només 

s'ha de concedir, si s'escau, als ajuntaments el terme municipal dels quals confini amb 

l'àmbit de la modificació.  

Atès que la modificació proposada no comporta un increment del sostre edificable, de la 

densitat de l'ús residencial o de la intensitat, o la transformació dels usos, pel que no és 

d’aplicació el que disposa l’article 99 del Decret Legislatiu 1/2010. 

Atès que la modificació proposada no requereix un increment de les reserves per a 

sistemes urbanístics, pel que no és d’aplicació el que disposa l’article 100 del Decret 

Legislatiu 1/2010. 

De conformitat amb el que disposa l’article 118.2 del Decret 305/2006, Les modificacions 

dels plans urbanístics han d'estar integrades per la documentació adequada a la finalitat, 

contingut i abast de la modificació. En tot cas, han d'incorporar l'informe ambiental 

corresponent les modificacions de plans urbanístics que se sotmetin a avaluació 

ambiental o aquelles altres que tinguin alguna repercussió ambiental. També s'ha 
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d'incorporar un estudi d'avaluació de la mobilitat generada, en els casos que així ho 

estableixi la legislació vigent.  

La proposta formulada justifica la innecessarietat d’incorporar informe ambiental o 

documentació ambiental, així com avaluació de mobilitat generada. 

De conformitat amb el que disposa l’article 23 del Decret 305/2006, pel qual s'aprova el 

Reglament de la Llei d'urbanisme, que:  

 - En la tramitació de modificació de figures de planejament, els edictes s'han de publicar 

al diari oficial o Butlletí Oficial que correspongui i a un dels diaris de premsa periòdica 

de més divulgació en l'àmbit municipal o supramunicipal al qual es refereixi el projecte 

en tramitació. 

- Els ajuntaments de més de 10.000 habitants han de donar a conèixer per mitjans 

telemàtics la convocatòria d'informació pública en els procediments de planejament i 

gestió urbanístics que tramitin i, en el cas d'instruments de planejament, també han de 

garantir la consulta del projecte per aquests mitjans. 

- El termini d'informació pública es computa des de la darrera publicació obligatòria, 

d'entre les regulades en l'apartat 1; quan a més a més, es practiqui la notificació 

individualitzada, el còmput, per a cadascuna de les persones interessades, es fa des 

de la notificació llevat del cas en què la darrera publicació obligatòria sigui posterior. 

Vist l’informe jurídic de data 5 de juny de 2024. 

S’accepten els informes i dictàmens que consten en l’expedient administratiu com a 

motivació d’aquest acord, segons estableix l’art. 88.6 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del 

Procediment Administratiu Comú de les Administracions Públiques. 

 

 

  

 

De conformitat amb el que disposa l’article 52.2.c) del Decret Legislatiu 2/2003, correspon 

al ple l'aprovació inicial del planejament general del municipi i l'aprovació que posi fi a la 

tramitació municipal dels plans i altres instruments d'ordenació urbanístics. 

ACORDA: 

Primer. Aprovar inicialment la modificació puntual del POUM de Castell-Platja d’Aro amb 

l’objecte de traslladar la ubicació d’un sistema viari (V) peatonal, per la millora de l’accés 

al camí de ronda nord i a la platja des de l’avinguda Cavall Bernat i la unió de dues 

parcel·les hoteleres. 

Segon. Suspendre la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de 

gestió urbanística i d'urbanització, com també de suspendre l'atorgament de llicències de 

parcel·lació de terrenys, d'edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de 
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construccions, d'instal·lació o ampliació d'activitats o usos concrets i d'altres 

autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial, en els àmbits en 

què les noves determinacions comportin una modificació del règim urbanístic. 

Tercer. Sotmetre aquesta modificació puntual a informació pública per termini d’un mes, 

mitjançant edictes que s’han de publicar al DOGC, a un dels diaris de premsa periòdica 

de més divulgació en l'àmbit municipal al qual es refereixi el projecte en tramitació, i al 

taulell electrònic municipal. Els edictes hauran de contenir les indicacions que estableix 

l’article 23.3 del Decret 305/2006. Així mateix, en l’exposició pública s’ha d’exposar, a 

més del Pla que s’aprova inicialment, el document a que fa referència l’article 8.5 del 

Decret Legislatiu 1/2010.  

Quart. Sol·licitar informe als següents organismes afectats: Departament de Costes de 

l’Estat i de la Generalitat, Departament de Carreteres de la Generalitat de Catalunya. 

******************** 
 
El Secretari llegeix la part dispositiva del dictamen. 
 
El Sr. Josep Amat explica l’objecte de la modificació que es proposa, consistent en 
traslladar la ubicació d’un camí peatonal per millorar l’accés al camí de ronda Nord i a la 
platja des de l’avinguda de Cavall Bernat i al mateix temps facilitar l’agrupació de dues 
parcel·les hoteleres que l’esmentat camí separa. 
 
Intervenció: 
 
El Sr. Joan Giraut diu que votaran a favor, que es tracta del legítim dret dels propietaris 
de l’hotel en fer més atractiva la seva oferta hotelera. També perquè segueix existent, 
millorat, l’accés a la platja i es millora un tram del camí de ronda. 
 
La Sra. Sònia Sánchez diu que en el Ple del mes de març ja es va posicionar al 
respecte. Creu que hi ha altres maneres de connectar les dues parcel·les sense 
necessitat de desplaçar el camí existent, el qual s’allarga innecessàriament. Votarà en 
contra. 
 
El Sr. Pedro Torres diu tenir desconfiança als promotors pel seus antecedents i esperarà 
els informes sol·licitats. Mentre tant votarà en contra. 
 
La Sra. Montserrat Rovira considera que agrupar dues parcel·les no és un dret legítim 
com s’ha dit. Diu que la proposta obeeix a interessos espuris, només a ànim de lucre. Diu 
que la millora del camí de ronda és competència de Costes i està d’acord amb la Sra. 
Sánchez en que hi altres maneres de connectar les dues parcel·les sense haver de 
desplaçar el camí existent d’accés a la platja. Votarà en contra. 
 
El Sr. Aitor Tendero diu que  comparteix la voluntat de millora de l’oferta hotelera però 
que la proposta li genera dubtes i per això s’abstindrà. 
 
La Sra. Sandra Moya diu que hi votarà a favor perquè hi ha un benefici per tothom. El 
camí existent es millora en benefici dels veïns i visitants. 
 
L’Alcalde diu que no es pot fer una modificació del POUM si no hi hagués un interès 
públic com és el cas present. Hi ha una activitat hotelera que millora la seva oferta i 
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alhora es millora l’accés al camí de ronda suprimint es escalons existents. Els informes 
sol·licitats hauran de valorar la proposta. 
 
Votació: 
 
A favor:  13  (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC i 1 VOX) 
En contra: 3 ( 1 ERC, 1 SOM i 1 LVAEC) 
Abstenció: 1  (AUTÒNOMS) 
 
 
4..- Assumptes urgents 
 
4.1.- Intervenció. Aprovació de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit d'Obligacions 
de l'expedient núm. GENE2024005337 (X2024005420) 
 
Aprovació de la Urgència: 
 
S’aprova tractar aquest assumpte pel tràmit d’urgència, a proposta del Sr. Alcalde per 16 
vots a favor i 1 en contra (SOM). 
 
 
ACORD D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT 

D’OBLIGACIONS DE L’EXPEDIENT NÚM. GENE2024005337 (X2024005420). 

Antecedents 

Vist l’acord de convalidació d’omissió de la funció interventora de la Junta de Govern 

Local de data 17 de juny de 2024, en la qual es resolt continuar amb el procediment de 

reconeixement de les obligacions mitjançant l’aprovació d’un reconeixement extrajudicial 

de crèdit (REC), així com els informes existents a l’esmentat expedient, procedeix iniciar 

la tramitació del reconeixement extrajudicial de crèdit d’aquestes obligacions. 

L’aprovació del REC en cap cas esmena els defectes de l’expedient. La seva finalitat és 

únicament la imputació en el pressupost corrent de les obligacions derivades de 

despeses compromeses indegudament, sense perjudici de que s’hagin d’exigir les 

responsabilitats corresponents per haver-se realitzat despeses sense consignació 

pressupostària i/o sense cobertura contractual. 

Fonaments de dret 

2. Base 18 de les Bases del pressupost de l’exercici 2024. 
 

D’acord amb els antecedents i fonaments de dret indicats, proposa a la Comissió 

Informativa d’Hisenda que dictamini favorablement i proposi al ple de la Corporació 

l’adopció del següent: 

ACORD 

Únic.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdit de les següents obligacions: 
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L’atenció primària és la porta d’accés al dret a salut, l’OMS assegura que pot satisfer el 
70% de les necessitats sanitàries de les persones al llarg de la seva vida i és fonamental 
per a prevenir i promoure la salut, ja que permet realitzar diagnòstics de manera precoç i 
detectar problemes de salut abans que s’agreugin. 

Catalunya necessita d’una atenció primària forta, que sigui realment l’eix vertebrador d’un 
sistema sanitari públic, de major qualitat, d’accés universal i de gestió participada. És 
imprescindible que la sanitat pública posi al centre dels seus objectius la vida de les 
persones. I això significa que les SEVES necessitats són prioritàries, que passen per 
damunt d’interessos econòmics d’empreses i de lobbies. 

Ara bé, segons publiquen alguns mitjans de comunicació, els centres d’atenció primària 
viuran un estiu de retallades. l'Institut Català de la Salut (ICS) ha comunicat als equips 
directius de diferents centres de salut de Barcelona que no podran contractar personal 
substitut per a les vacances, no prorrogarà els contractes eventuals i tancarà els serveis 
d'infeccions de transmissió sexual (ITS) de gran part dels centres de salut de Barcelona i 
limitarà l'activitat de centres d'atenció continuada (CAC)  

Considerem que les mesures anunciades per l’ICS no garanteixen el manteniment dels 
serveis de salut a la població i la qualitat de la prestació especialment dels col·lectius més 
vulnerables. Les conseqüències de no disposar de substitucions del personal mèdic, 
d’infermeria i de gestió i administració aquest estiu a l’atenció primària i comunitària és un 
cop molt dur a la salut pública i comportarà fer menys prevenció i promoció de la salut. I 
el que és pitjor una atenció primària que, per manca de personal suplent, no pugui 
assumir el pes de l’atenció als pacients que originen la major part de les necessitats 
d’atenció (persones grans i amb patologies cròniques, comorbiditat i pluripatologies) fa 
que el conjunt del sistema sigui menys eficient, al transferir una part important de 
l’activitat assistencial als hospitals on, tant els costos són molt més elevats.  

Està àmpliament descrit que els determinants de la salut de la població estan relacionats 
amb les condicions de vida i treball de les persones. Així que alguns dels nostres barris 
més vulnerables també patiran de la manca de personal de substitució en els CAPS. 

El Govern de Catalunya mitjançant el Decret Llei 3/2024, de 9 d'abril, de concessió d'un 
suplement de crèdit i d'un crèdit extraordinari als pressupostos de la Generalitat de 
Catalunya per al 2023 prorrogats per al 2024 i d'altres mesures financeres i 
administratives. Aquest suplement de crèdit convalidat a la Diputació permanent de 19 
d’abril de 2024 i amb un import de  de 1.850 milions d’euros, que fonamentalment cobreix 
increments retributius recollits per llei, compliment d’acords amb determinats col·lectius i 
també crèdits per fer front a compromisos de despesa com concerts sanitaris, educatius i 
socials i també el desplegament íntegre del III Acord de l’Institut Català de la Salut, 
precisament recollia la millora de les condicions laborals de més de 55.000 treballadors i 
treballadores del personal de l’Institut Català de la Salut (ICS), per tant no hi ha cap 
justificació per a no disposar dels crèdits necessaris per a la substitució de plantilles 
aquest estiu. 
  
Per tal que l’Atenció Primària desenvolupi tot el seu potencial ha d’estar ben dotada 
econòmicament i amb recursos humans suficients, ben gestionada i ha de tenir el 
reconeixement sanitari, polític i social que es mereix. 
  
El grup municipal de La Vall D’aro En Comú de l’Ajuntament de  Castell D’Aro, Platja 
D’Aro i S’Agaro proposa al ple l’adopció dels següents  
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ACORDS 

 

Primer.- Revertir la decisió presa per l’Institut Català de Salut i exigir a l’administració 
sanitària de Catalunya que disposi del personal necessari per cobrir totes les 
substitucions durant les vacances d’estiu i en qualsevol altre moment de l’any; garantir 
que els equips sanitaris no es vegin obligats a assumir càrregues de treball insostenibles 
ni hores extra sense la compensació adequada; i establir mesures de planificació i gestió 
que evitin la dependència de solucions temporals i precàries. 

Segon.- Traslladar els presents acords al Institut Català de Salut, els grups polítics del 
Parlament de Catalunya, els sindicats CCOO i UGT i les entitats municipalistes de 
Catalunya 
 

******************** 
 
El Sr. Pedro Torres es disculpa per la forma en que ha presentat la moció tant a última 
hora però es que s’acaba d’assabentar avui mateix de l’anunci al CAP. Explica que la 
Generalitat ha informat que no cobrirà les baixes per malaltia ni les vacances del personal 
del CAP. Defensa la moció resumint la part expositiva d’aquesta. 
 
El Sr. Joan Giraut diu que no té res a recriminar a la urgència  però que si hagués arribat 
abans podrien haver-hi participat tots els grups polítics municipals. Diu que no ha pogut 
valorar el preàmbul i per tant s’abstindran però sense descartar votar-hi a favor en un 
altre Ple sobre tot el punt tercer de la moció. 
 
La Sra. Sònia Sánchez diu que és una moció necessària però incomplerta, hauria de ser 
més ambiciosa, per exemple no parla de pediatria. Demana un canvi de gestió, Tot i això 
diu que hi votarà a favor. 
 
La Sra. Montserrat Rovira diu que no ha pogut entrar a fons en la part expositiva. Pensa 
que és una moció molt genèrica però si es treballa i es portés al Ple de juliol ja seria 
massa tard. Proposa treballar-la entre tots els grups i enviar-la a la Generalitat en forma 
de carta. 
 
El Sr. Aitor Tendero diu estar en la mateixa línia que la Sra. Rovira. Diu que la moció no 
concreta molt i que s’hauria de centrar en el nostre àmbit local. Està d’acord amb la 
proposta de la Sra. Rovira de treballar-la i enviar-la en forma de carta però diu que si es 
vota la votarà a favor. 
 
La Sra. Sandra Moya considera que es tracta d’un tema prioritari i donar un bon servei 
sanitari és important. Però hi votarà en contra perquè la moció s’ha passat per whatsapp 
a tots els portaveus dels grups municipals menys a ella, i demana una reparació d’aquest 
greuge. 
 
La Sra. Immaculada Gelabert considera que és no queda clar el que es vota, si es votés 
només el tercer i el quart punt de la moció hi votaran a favor. Veu be el que s’ha proposat 
de redactar un document entre tots recollint les necessitats sanitàries en el nostre 
municipi, també entenem la premura per la sorpresa del tancament  precipitat del CAP a 
les portes de l’estiu.  
 
El Sr. Alcalde diu que també votarien a favor el tercer i el quart punt, excepte si el Sr. 
Torres retira la moció i fem el que ha proposat la Sra. Rovira. 
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El Sr. Torres diu que no pot retirar la moció i treballar-la entre tots perquè seria massa 
tard perquè aquesta tingués algun efecte. En canvi està d’acord amb que la moció només 
tingui els punts tercer i quart i s’elimini el primer i el segon. 
 
Així es sotmet a votació la moció suprimint els punts primer i segon de la seva part 
dispositiva. 
 
Votació: 
 
A favor:  16  (6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 SOM, 1 ERC, 1 LVAEC i 1 AUTÒNOMS) 
En contra: 1 (VOX) 
 
 
5..- Precs i preguntes 
 
La Sra. Ofèlia Castillo demana que es repari un gronxador malmès que hi ha  a Can 
Nitus. 
 
El Sr. Joan Giraut trasllada una queixa d’un veí del c/ Pompeu Fabra, que demana que 
es netegin els globus dels fanals  existents que porten més de vint anys sense netejar. 
També proposa un repàs de totes les lluminàries dels fanals abans de substituir-los per 
leds. 
 
La Sra. Sònia Sánchez formula els següents precs i preguntes:   
- Demana si s’ha estudiat la proposta d’habilitar un pas per vianants i bicicletes al C/ 
Crota. 
- Diu que els agents de policia del passeig marítim marxen a les 8 del vespre, a la hora en 
que solen començar els problemes i demana que segueixi la seva presència més enllà 
d’aquesta hora. 
- Diu que falta protecció en un tram perillós del camí de ronda direcció Sant Antoni, i 
demana que se n’hi posi. 
- Sobre la necessitat de facilitar l’accessibilitat al local social de S’Agaró i a les voreres 
d’aquest nucli. 
- Sobre el caos en l’aparcament de vehicles de l’institut a les hores d’entrada d’alumnes. 
L’altra dia hi havia la brigada treballant a la zona, demana que si cal fer-hi treballs 
municipals aquests es facin un cop els alumnes estiguin dintre de l’institut., a partir de les 
8,15 am. 
 
El Sr. Pedro Torres formula els següents precs i preguntes:   
- Sobre la previsió de construcció de les escales de la Casa Lila. 
- Demana que es prioritzi la reparació de voreres d’algunes zones on es produeixen més 
caigudes de gent gran. 
 
La Sra. Montserrat Rovira demana que l’Alcalde dicti un ban limitant zones i hores on 
poder tirar petards per la revetlla de Sant Joan i reduir així les molèsties que aquests 
provoquen a les persones i animals de companyia. 
 
El Sr. Aitor Tendero formula els següents precs i preguntes:   
- Se suma a la petició que ha fet la Sra. Rovira. 
- Sobre quina és la previsió de fer un pas segur per vianants i bicicletes al C/ Crota. 
- Com està l’elaboració de la nova ordenança d’ocupació de la via pública que es va 
anunciar, si es podrà aprovar per aquest estiu. 
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- Sobre els ajuts per digitalitzar les petites i mitjanes empreses que atorga el govern 
central, proposa que es destini un funcionari a donar suport als interessats ja que aquests 
no saben fer-ho tot sols, ja que s’han de tramitar telemàticament. 
 
La Sra. Sandra Moya formula els següents precs i preguntes:   
- Trasllada la petició d’uns veïns del C/ 11 de setembre, de moure l’illa de recollida 
d’escombraries uns metres per tal de facilitar la sortida de vehicles. 
- Proposa la instal·lació de càmeres de videovigilància per evitar que es deixin bosses de 
basura al carrer esmentat quan ja no hi ha l’illa amb els contenidors. 
- Proposa donar un ús més pràctic a l’avinguda de s’Agaró 52-54, on s’han instal·lat unes 
jardineres. Per exemple zona de càrrega i descàrrega, diu. 
- Sobre la inquietud d’alguns pares d’alumnes preinscrit a l’institut perquè encara no 
saben si tindran plaça assegurada. 
 
El Sr. Daniel Riera contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 
amb la seva regidoria: 
-  Sobre la queixa d’un veí del c/ Pompeu Fabra, diu que hi està treballant. 
- Quant al gronxador malmès de Can Nitus, diu que ja està reparat. 
- Quant al tram de camí de ronda pel que es demana protecció diu que aquest tram creu 
que és del municipi de Calonge. 
- Sobre la reparació de voreres explica que tenim un paleta dedicat intensament fer 
reparacions de voreres i detalla alguns del llocs recentment arranjats. 
- Sobre la petició d’uns veïns del C/ 11 de setembre de moure l’illa de recollida 
d’escombraries uns metres per tal de facilitar la sortida de vehicles, diu que ell ha anat a 
comprovar-ho amb el tècnic de l’ajuntament i no és cert que molesti als vehicles. 
- Quant a la petició d’instal·lar càmeres de videovigilància al carrer esmentat per evitar 
que es deixin bosses de basura al carrer quan ja no hi ha l’illa amb els contenidors, diu 
que mirarà de posar-ne. 
 
El Sr. Joan Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades amb 
la seva regidoria: 
-  Quant a la proposta d’habilitar un pas per vianants i bicicletes al C/ Crota. Diu que la té 
el tècnic de mobilitat que està estudiant-la. 
- Sobre les jardineres col·locades a s’Agaró, diu que és cert que es podria utilitzar el lloc 
com a zona de càrrega i descàrrega però el pla de mobilitat ens diu que les zones de 
càrrega i descàrrega a s’Agaró són suficients. 
 
La Sra. Pilar Rojas diu que la vigent ordenança d’ocupació de la via pública s’ha de 
modificar i actualitzar. Explica que hi ha hagut diferents reunions i trobades però és un 
tema complex perquè l’ocupació s’ha d’adaptar segons quina sigui l’amplada de la vorera. 
Com sigui que ja comença l’estiu ens hem dedicat a la que s’ornamentin degudament les 
terrasses i passat l’estiu procedirem a la modificació de dita ordenança de cares a 2025. 
 
La Sra. Maria Blanco diu, els joves que estan en llista d’espera de les preinscripcions a 
l’IES són aquells que estudiaven en un altre municipi tot i ser residents en el nostre i que 
el seu institut de referència és el d’aquell municipi on estudiaven. Diu que s’hi està 
treballant, tot i que la competència no és municipal sinó que és de la Generalitat. 
 
El Sr. Josep Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades amb 
la seva regidoria: 
- Sobre les escales de la Casa Lila, diu que es tracta d’una qüestió estètica i per tant, no 
és una prioritat. 
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- Sobre la reparació de voreres dona dades de l’increment del pressupost destinat a  
aquesta finalitat i informa que s’està preparant un concurs per fer el manteniment durant 4 
anys. 
 
El Sr. Lluís Pujol informa -perquè en el darrer ple es va preguntar, diu-  que la Junta de 
Govern Local d’avui ha acordat tornar d’ofici les taxes pagades per la sol·licitud de 
llicència de les HUT les quals s’han denegat en la seva totalitat des de la suspensió de 
llicències ja que el municipi supera el percentatge fixat per la Generalitat. 
 
La Sra. Immaculada Gelabert agraeix els suggeriments i propostes del Sr. Tendero. Diu 
en quant a  l’assessorament i suport per sol·licitar la digitalització de les petites i mitjanes 
empreses que no s’hi ha destinat ningú perquè no està a la nostra mà el poder-ho fer; 
però que si algú s’adreça a Promoció Econòmica li podrem indicar on es pot dirigir per 
fer-ho. 
 
L’Alcalde, contesta algunes preguntes formulades i complementa algunes explicacions 
que han donat els regidors: 
- Sobre els horaris de la policia al passeig marítim, diu que hi ha un decalatge entre les 8 i 
les 9 del vespre, en que acaba un tor i comença el següent. Li ha traslladat al Cap de la 
Policia perquè ho solucioni. 
- Quants als petards de la revetlla de Sant Joan, explica que l’associació de voluntaris de 
protecció civil ha fet unes xerrades al respecte a les escoles per conscienciar als joves i 
diu que cada any ha dictat un ban i que enguany també el dictarà, dintre dels límits legals. 
 
 
Vist i plau       El secretari  
L’alcalde 
 

 




